
 

 

 

Referat af fælles bestyrelsesmøde med Dansk Arbejdsmedicinsk Selskab Århus 16. januar 2018  

 

Deltagere fra DASAMS: Marie Brasholt, Bolette Søborg og Marianne Jespersen 

De to selskaber gav hver en kort orienteringsrunde vedr. aktiviteter mv. Herefter drøftedes følgende Dagsordens 
punkter: 

Sammenlægning af specialerne. Der er fortsat ønske herom fra arbejdsmedicinerne. Blev drøftet uden at der blev 
draget nogle konklusioner. Fra DASAMS' side gav vi udtryk for, at vi kun finder en sammenlægning interessant, 
hvis alle dele af specialet kan se en fordel heraf, og at det ikke var tilfældet da vi senest drøftede det på baggrund 
af den udredning, der blev lavet for tre år siden. 

Brug af inspektorer fra hinandens specialer. Udsprunget af konkret sag hvor arbejdsmedicinerne på en afdeling 
ikke ønskede en administrativt arbejdende samfundsmediciner som inspektor. DSAMs bestyrelse præciserede, at 
dette ikke er i overensstemmelse med DSAMs generelle holdning. Generelt var der enighed om man kunne 
supplere hinanden ved behov.  

Evaluering af kursusrækken. DASAMS skitserede kort vores planer om at overlade dele af opgaven til en 
konsulent. Arbejdsmedicinerne oplyste at de planlægger en anden og selvstændig proces med bl.a. stort møde 
hvor kursusrækken drøftes. Der er således ikke umiddelbart grundlag for en fælles evaluering.  

Nyt møde om et år. Der var enighed om, at det er nyttigt at mødes en gang om året og drøfte fælles anliggender. 
Dog gav vi fra DASAMS udtryk for, at vi på grund af flere forventede udskiftninger i bestyrelsen efter næste 
generalforsamling vil lade det være op til den nye bestyrelse at videreføre traditionen, hvorfor vi ikke fandt det 
relevant at fastlægge en mødedato med det samme. 

 


